
Gesprekken december 2022 

Hoofdstraatbewoners: 

De bewoners zijn teleurgesteld dat de initiatiefnemers het zoekgebied voor de ontsluiting niet willen 

aanpassen. Zij staan open voor de uitkoop optie, waarbij de bewoners aan de Hoogveld zijde daar 

meer in zien dan de bewoners aan de zijde van de Groote Heeze. Bij de uitkoopvariant leven er nog 

veel vragen over onder meer een marktconforme prijs, het vinden van een vergelijkbaar alternatief 

en hoeveel tijd men krijgt. Ook vragen de bewoners in dit verband naar de rol van de gemeente. 

Ondernemers: 

Goossens en Van Goethem hebben zorgen over de alternatieve ontsluiting, met name over de 

toegang en de zichtlocatie. Zij geven aan dat er met de bedrijven gezocht moet worden naar een 

oplossing voor de inritten en het laden en lossen. Hopmans ziet - als ondernemer aan de Grote Heeze 

kant - grote bezwaren aan het afsluiten van de hoofdstraat voor vrachtverkeer.  Voor de eigen 

bereikbaarheid en de verkeersveiligheid.  

Hejje Mojjer: 

De dorpsraad acht de alternatieve ontsluiting beter voor Heijen. Zij onderstrepen het belang van een 

verkeersveilige toegang naar Heijen. Zij zijn niet bereid hun bezwaren van tafel te halen, omdat het 

hun ook gaat over de stikstofcomponent in de uitbreidingsplannen. 

Conclusie verkenning 


